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Z A P I S N I K 
 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 18. 12. 
2017, ob 17.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 
7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko, Vladimir Poredoš, Simona Klukej, Marjana 
Mlinarič Pikelj Simon Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, Mitja 
Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Nina Pečnik, Ivo Klančišar; SMC – 
Anton Beja; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan 
Simončič (od 5. Točke dalje); SD – Željko Železnik; DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Opravičeno odsotni: NSi – Primož Štendler; SMC – Natalija Stošicki, 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja Oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za gospodarske javne 
službe; Tatjana Podbregar, vodja Oddelka za okolje in prostor; Blanka Šmit, vodja Oddelka 
družbene dejavnosti in gospodarstvo; Zori Ašič Kovač, Oddelek za splošne zadeve; Nataša 
Jerman Rajh, strokovna sodelavka Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Nina 
Jenko, strokovna sodelavka Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Petra Mars, 
strokovna sodelavka Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Marjan Dolinšek, 
poslanec Državnega zbora RS; Karmen Cestnik, direktorica Kulturnega centra Delavski dom; 
Irena Drašlar, načelnica UE Zagorje ob Savi; Albin Pražnikar, Nadzorni odbor. 

 
 
Župan je pozdravil občinske svetnice in svetnike in goste ter predlagal naslednji dnevni red: 
 
1. Sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta z dne 20. 11. 2017  

 
2. Pobude in vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
4. Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 – 2. obravnava in 

sprejem 
 

5. Obravnava in seznanitev s programom dela Nadzornega odbora Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2018 

 
6. Seznanitev s predlogom Območij s prednostnim načinom ogrevanja po Odloku o 

načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja 
 

7. Razprava in sprejem soglasja k subvenciji cene izvajanja obvezne gospodarske 
javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov CEROZ d.o.o.   

 



  
8. Obravnava in sprejem Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 

2018 
 

9. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno izobraževalnega zavoda Vrtec Zagorje ob Savi – skrajšani postopek  

 
10. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Imenovanja direktorice javnega zavoda Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi 

 
Člani Občinskega sveta so predlagani dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli s 22 glasovi ZA. 
 

K 1. točki 

Sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta z dne 20. 11. 2017  
 
 

Župan je odprl razpravo. 

Alojz Slavko Jelševar je dejal, da v zapisniku 20. redne seje niso navedene vse njegove 
pobude in prosi za dopolnitev zapisnika.  

Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta občine Zagorje ob Savi se v 3. točki dnevnega 
reda dopolni, tako da se del razprave Alojza Slavka Jelševarja glasi: »Alojz Slavko Jelševar 
je pohvalil občinsko upravo, ki je posredovala pisne odgovore na vprašanja. Veseli ga, da se 
bo razsvetljava na Cankarjevem trgu uredila, da bo svetilnost zadostna, da ne bo potrebnih 
dodatnih luči. Predstavil je še svojo drugo pobudo, ki se nanaša na preusmeritev prometa ob 
1. novembru čez Gorico. Meni, da je za varnost prometa poskrbljeno, vendar je rizično s 
strani voznikov in problemov, ki so jih imeli ob prehodu iz asfaltiranega na makedamsko 
vozišče, ki je precej poškodovano. Asfaltiranje prve strmine je precej izboljšalo situacijo in 
izboljšalo varnost udeležencev v prometu. Čeprav je mnenja, da bi se moralo popraviti 
celoten odsek. Pri odgovorih glede svoje tretje pobude, ki se dotika področja mirujočega 
prometu, pa se ne strinja. Sodeloval je pri pripravi Celostne prometne strategije in meni, da 
ni šla v pravo smer. Reliefno je občina zelo pestra, kar pa je z vidika mirujočega prometa 
težava. Vsa parkirišča ob ustanovah, kot je na primer Zdravstveni dom, so zasedena z 
avtomobili občanov, to situacijo bo potrebno, kot je predlagal, rešiti ali z modro cono ali s 
parkirno hišo za stanovalce, ki nimajo garaž. Izpostavil je še problematiko parkiranja ob 
tržnici in dodal, da bi morala biti možnost parkiranja bolj organizirana. Meni, da je potrebno 
najti rešitev, saj je mirujoči promet v Zagorju zelo velik problem. Ponovno je poudaril, da 
prometna strategija ni šla v pravo smer, zato apelira na župana, da se na kateri od naslednjih 
sej Občinskega sveta o tej problematiki podrobneje razpravlja. Predlaga izgradnjo parkirne 
hiše z zasebno-javnim partnerstvom, meni, da bi pripomogli k sprostitvi.« 

Ker nadaljnjih pripomb ni bilo, je dal župan zapisnik s popravki na glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so s 22 glasovi ZA sprejeli zapisnike sej. 
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članic in članov občinskega sveta 

 
Župan je povedal, da je gospod Primož Štendler posredoval pobudo, vendar glede na to, da 
ni prisoten, predlaga, da se obravnava na naslednji seji Občinskega sveta, glede na to, da je 
odgovor že pripravljen. Prisotni svetniki in svetnice so se strinjali s pobudo. 
 



Alojz Slavko Jelševar je ponovno predstavil pobudo s prejšnje seje Občinskega sveta glede 
razsvetljave na Cankarjevem trgu. Obljubljeno je bilo, da bo razsvetljava urejena še v letu 
2017, vendar do tega še ni prišlo. Prosi, če se lahko zadeva uredi. 
 
Župan je dejal, da bo takoj urgiral. Predlagatelja bo obvestil, ko bo zadeva urejena. 
 
Anica Ule Maček se je pridružila pobudi gospoda Alojza Slavka Jelševarja. 
 

K 3. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

Župan je izpostavil nakup Upravne stavbe Svea. Plačilo je bilo že izvedeno, investicija je bila 
vključena tudi proračun.   

Izvajajo se dela na obvoznici Ruardi, zaključena bodo do konca septembra 2018. Izvedena 
so bila pripravljalna dela za cesto Podkum - Sopota (dela se še niso pričela zaradi ujme in 
sanacije plazov v Zasavju in celotni Sloveniji). Dela naj bi se pričela v začetku januarja 2018 
in v roku kot je bil predviden s strani Ministrstva za infrastrukturo, v roku 300 dni od podpisa 
pogodbe do zaključka se bo tudi izvedla.  

Do 15. januarja je odprt tudi razpis za sanacijo ceste od čistilne naprave do bencinske 
črpalke, vrednost sanacije je 2,8 mio EUR (državna in občinska sredstva), investicija naj bi 
bila izvedena v letu 2018.  

Izvedena so bila uvajalna dela za izvedbo semaforizacije križišča pri Sparu. Gre za celotno 
infrastrukturno ureditev, vključno z razširitvijo regionalne ceste ter vzpostavitvijo varne šolske 
poti (državna in občinska sredstva).  

V letu 2018 se bo uredil tudi varni prehod s semaforjem na Mlinšah.  

Pri vseh investicijah je pomembno, da se podpira tudi izgradnjo tunela Trbovlje – Prebold, kot 
predsednik razvojnega sveta je vodil pogovore o izgradnji hidroelektrarn na srednji Savi z 
naborom projektov, ki so vredni več 100 mio EUR. To bi pomenilo ureditev cestne 
infrastrukture, tunel bi pomenil večjo odprtost Zasavja ter večje razvojne možnosti občine 
Trbovlje. Prioriteta pa je še izgradnja ceste Hrastnik- Zidani Most. 

Dela na plazu Čemšenik potekajo z manjšim časovnim zamikom, pričakuje se, da bodo dela 
zaključena v letu 2018. Občina je prejela še dodatna sredstva. Skupna investicija znaša 1,5 
mio EUR. Sanira se tudi cerkev. 
Povedal je še, da se bo s 1. januarjem 2018 Evropark prenesel v upravljanje Zavodu za 
šport. Na območju Evroparka se postavlja tudi drsališče. 
Veliko vprašanj je bilo glede obiska Vlade, ena izmed tem je bila tudi preselitev Davčne 
pisarne v prostore bivše upravne stavbe Rudnika na željo Ministrstva za finance, vendar je 
bilo dogovorjeno, da Davčna uprava ostane v stavbi Občine Zagorje, za lažje poslovanje 
občanov je to primernejša lokacija. 

Povedal je še, da je občina dobila pregled z računskega sodišča za obdobje 2015 in 2016, 
gre za pregled porabe proračunskih sredstev. Veseli ga, da bo računsko sodišče preverjalo 
pred iztekom mandata. Pregled traja do meseca maja 2018. 
Omenil in povabil je še na prireditve, ki jih organizirajo društva in Občina Zagorje. 
 
Marija Ribič se je zahvalila za poročilo, meni, da je pomembno izpostaviti volitve v Državni 
svet. Zato je v imenu vseh prisotnih županu, izvoljenemu državnemu svetniku, iskreno 
čestitala in želi, da bo mandat tako uspešen kot prejšnji. Izvolitev je le potrditev, da je delal 
prav, v dobrobit Zasavja.  

Župan se je zahvalil za čestitke ter dodal, da je njegov cilj le uspeh, za dobrobit celotnega 



Zasavja.  

Anton Benko se je pridružil čestitkam kolegice.  

 
k 4. točki 

Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 – 2. obravnava in 
sprejem 

 
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povedala, da je bil 1. Predlog proračuna 
predstavljen v mesecu novembru in bil nato v desetdnevni javni obravnavi, v tem času je 
prišlo kar nekaj mnenj, pripomb, pohval. Vse to so pristojne službe proučile, nekatere od njih 
so uspeli vključiti v predlog proračuna, v zaključnem delu gradiva so zbrani vsi predlogi in 
pripombe ter tudi odgovori na predloge. V uvodnem delu gradiva so navedene vse 
proračunske postavke, ki se z 2. predlogom proračuna spreminjajo. Izpostavila je projekt, ki 
je na novo vključen v proračun, to je energetska obnova bivše upravne stavbe Svea z 
notranjo ureditvijo prostorov za namen glasbene šole. Gre za projekt, ki je vplival na 
prihodkovno in odhodkovno stran proračuna ter na zadolževanje občine. Projekt je ocenjen 
na 1,5 mio EUR, s tem, da se ocenjuje, da bi lahko s strani države pridobili približno 400 
tisoč EUR sofinancerskih sredstev ter 200 tisoč EUR lastnih sredstev, 900 tisoč EUR pa se 
ocenjuje zadolžitev. V 2. predlog proračuna je vključena tudi nadgradnja preventivnih 
zdravstvenih programov, gre za projekt vreden 210 tisoč EUR, vendar ta projekt nima 
večjega vpliva na proračun, saj je v celot financiran s strani države oziroma z evropskimi 
sredstvi. Zvišujejo se sredstva za sanacija plazu v Čemšeniku, in sicer  v višini  255 tisoč 
EUR. Več sredstev se  namenja tudi za sanacijo državnih cest (s prerazporeditvami, prenos 
delno s kanalizacijskih in vodovodnih projektov).Dodana so bila sredstva za rekreacijske 
površine  v Kisovcu in sicer na račun zmanjšanja sredstev obnove oziroma vzdrževanje 
Evroparka. Dodana so bila sredstva za subvencije v kmetijstvu. Vse te spremembe vplivajo 
na odhodke, v 2. predlogu proračuna jih je za 2.168 tisoč EUR več kot v 1. predlogu. Na 
račun porabe več sredstev iz proračunske rezerve, ki se bodo namenila za sanacijo plazu v 
Čemšeniku, se za 10% poviša tekoči del odhodkov. Glavnina odhodkov izhaja iz več 
investicij, v 2. predlogu proračuna jih je za 1,9 mio EUR več (projekti že našteti zgoraj). V 2. 
predlogu proračuna se načrtuje 15,77 mio EUR odhodkov. Razmerje med tekočimi in 
investicijskimi odhodki se je iz 20:80 spremenilo na 30:70. Spremenili so se tudi prihodki, 
najbolj transferni prihodki, in sicer na račun dodatnih sofinanciranj na plazu Čemšenik ter 
energetske sanacije Svee. Povišali so se kapitalski prihodki ter malenkost nedavčni prihodki, 
davčni prihodki pa se glede na 1. predlog proračuna ne spreminjajo. Posledica vseh teh 
sprememb na prihodkovni strani je, da se planira 14,178 mio EUR prihodkov. Struktura 
prihodkov je podobna kot v 1. predlogu, največ je davčnih – kar 77%, sledijo nedavčni in 
transferni z 11% (slednji so se tudi najbolj okrepili) kapitalskih prihodkov je le dober 1%. Ker 
občina načrtuje več odhodkov, kot  prihodkov, se v letu 2018 načrtuje zadolževanje v višini 
900 tisoč EUR. Za leto 2018 se planira, da se bo odplačalo tudi cca 560 tisoč EUR kreditov 
in 42 tisoč EUR obresti. Občina se bo dodatno zadolžila za cca 300 tisoč EUR  glede na 
konec leta 2017. Konec leta 2017 bo zadolženost cca 4 mio EUR, konec leta 2018 pa se 
ocenjuje da bo le ta 4,3 mio EUR, to je 257 EUR na preb. Poleg zadolžitve občinskega 
proračuna je predvidena tudi zadolžitev komunale za potrebe nakupa smetarskega vozila, ki 
pa se k zadolženosti občine ne šteje, saj komunala zagotavlja lastne vire za servisiranje tega 
dolga.  

V odloku so navedena tudi pravila za prerazporejanje sredstev med posameznimi 
proračunskimi postavkami tekom leta ter načini spreminjanja projektov v načrtu razvojnih 
programov, določena je višina sredstev za elementar v višini 170 tisoč EUR, višina sredstev 
splošne proračunske rezervacije 70 tisoč EUR ter maksimalen znesek dovoljenega odpisa v 
višini 15 tisoč EUR.  Financiranje krajevnih skupnosti se v 2. predlogu proračuna ne 
spreminja. Iz občinskega proračuna se financira v višini 248 tisoč EUR, KS morajo sredstva 



porabiti skladno z odlokom o financiranju krajevnih skupnosti za njihove tri osnovne namene. 
2. predlog proračuna je usklajen in uravnotežen, zato občinskemu svetu predlaga, da ga 
skupaj Načrtom razvojnih programov in z Načrtom ravnanja z nepremičnim premoženjem 
občine za leto 2018 sprejme. 

Župan se je zahvalil za poročilo. Povedal je, da je Občina zelo uspešna pri pridobivanju 
državnih sredstev, kjer je izpostavil sanacijo plazu Čemšenik, obenem pa se je še enkrat 
zahvalil občinskim svetnikom za podporo pri nakupu upravne stavbe SVEA. 

Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor je povedal, da je Odbor 2. predlog 
proračuna obravnaval. Člani Odbora menijo, da je pripravljen transparentno, vse spremembe 
so jasno navedene. Po razpravi so člani Odbora soglasno podprli vodstvo občine, da izpelje 
investicijo ureditve upravne stavbe SVEA.  Občinskemu svetu predlagajo, da sprejeme 
predlog proračuna. 

Željko Železnik je dejal, da je krajevna skupnost posredovala vprašanja glede javne 
razsvetljave in uničene ceste, za drugi del odgovora ni dobil.  

Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za javne gospodarske službe je povedal, da se bo JP proti 
Kljukejevim, uredila v okviru rednega vzdrževanja. Za cesto, ki oskrbuje 4 hiše, je bil tudi 
predlog, da se uredi javno razsvetljavo.  

Željko Železnik se je zahvalil za odgovor ter dodal, da je proračun skrbno pripravljen, 
uravnotežen, veseli ga, da ohranja socialno noto. Prinaša pa tudi nekaj zelo ambicioznih 
projektov, zato verjame, da bo leto 2018 dobro in zmagovito. 

Anica Ule Maček je povedala, da je Odbor za medgeneracijsko sobivanje pohvalil 
pripravljen proračun in njegovo socialno naravnanost. V proračunu so se našla posamezna 
sredstva za programe, ki so pomembni za občane. Člani odbora pa so izpostavili energetsko 
sanacijo stavbe Proletarec ter čimprejšnjo ureditev prostorske stiske Knjižnice Mileta 
Klopčiča. Veseli jo, da so v proračunu zagotovljena sredstva za idejno rešitev knjižnice. Meni, 
da je prav, da je projekt energetske sanacije stavbe Proletarec pripravljen, če bo možnost 
prijave na razpis LASa. 

Župan je dejal, da ko bo urejena upravna stavba SVEA in pripravljena za selitev Glasbene 
šole, se bodo v sedanji glasbeni šoli sprostili prostori za PuNkt, ki je sedaj v prostorih, ki so 
namenjeni knjižnici. V letu 2018 se bodo izdelali projekti za širitev knjižnice, ki bo večja,  
prostornejša in prijaznejša občanom. 

Marija Ribič je povedala, da je proračun obravnaval tudi Odbor za šolstvo in kulturo, veseli 
so bili projektov na področju šolstva in kulture in ob tem izpostavila Okrogarjevo šolo ter  
Glasbeno šolo. Člani Odbora proračun soglasno podpirajo in predlagajo, da se sprejme.  

Štefka Suša je povedala, da je Odbor za zdravstvo in socialne zadeve proračun obravnaval 
in ga podpira. Izrazila je zadovoljstvo glede povišanja sredstev za pomoč na domu. 

Ana Režun je povedala, da je Odbor za kmetijstvo proračun obravnaval. Veseli jo, da se ob 
vseh investicijah ni pozabilo na kmetijstvo. Z malimi koraki se delajo velike zgodbe.  

Alojzija Kralj je izpostavila manjši znesek na postavki razvojnih načrtov, nakup tarč na 
strelskem igrišču v Kisovcu. Povedala je, da je bil tudi predlog, da se pot do igrišča uredi z 
javno razsvetljavo. Želi si, da se bodo začela tudi dela na Čebinovem travniku za nove 
rekreacijske površine. 

Občinski svet je po razpravi z 22 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme  proračun Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2018 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2018. 
2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme  Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2018. 



3. Odlok o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 prične veljati naslednji dan po 
objavi v Uradnem listu RS.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2018 je sestavni del 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 in prične veljati z dnem uveljavitve Odloka 
o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2018. 

1. Proračun  Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 se objavi na spletnih straneh 
Občine Zagorje ob Savi. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

k 5. točki 
Obravnava in seznanitev s programom dela Nadzornega odbora Občine 

Zagorje ob Savi za leto 2018 
 
Albin Pražnikar, član Nadzornega odbora je povedal, da je Nadzorni odbor na svoji 
22. redni seji sprejel Program dela Nadzornega odbora za leto 2018, ki vsebuje letni 
program nadzora in predlog finančnega načrta. Nadzorni odbor bo deloval v okviru 
pristojnosti, ki so opredeljene v Statutu in Poslovniku. V letu 2018 načrtuje 
predvidoma 7 rednih sej. Načrtuje se nadzorni pregled zaključnega računa za leto 
2017, v letu 2018 bo Nadzorni odbor opravil nadzore v izbranem javnem zavodu, 
krajevni skupnosti in izbranih proračunskih postavkah znotraj proračuna, in sicer: 
opravila se bo revizija poslovanja za leto 2017 v javnem zavodu Kulturni center 
Delavski dom Zagorje, Krajevna skupnost Kisovec – Loke, nadzor realizacije 
PP15100; Sofinanciranje programov veteranskih organizacij, PP 11307; 
Subvencioniranje gospodinjstev za zamenjavo ogrevalnih sistemov, PP01085;  
Sofinanciranje projektov posebnega pomena. Nadzorni odbor bo pregledal letna 
poročila javnih zavodov, javnih podjetij ter podjetij, ki so v večinski lasti Občine za leto 
2017. Pregledal bo letno poročilo Stanovanjskega podjetja za leto 2017, Komunale 
Zagorje, Mladinskega centra, Glasbene šole in Knjižnice Mileta Klopčiča. Pregledal 
bo poročila o realizaciji proračuna za obdobje januar - junij 2018, poročila o 
notranjem revidiranju Občine Zagorje za leto 2017 in poročila o notranjem revidiranju 
posameznih javnih zavodov, javnih podjetij in podjetij, ki so v večinski lasti občine. 
Nadzorni odbor bo lahko pregledal tudi zadeve, ki jih bo s sklepom predlagal 
Občinski svet, pri tem bo upošteval obremenjenost in strokovno usposobljenost 
članov. Nadzorni odbor bo pripravil letno poročilo o svojem delu in porabi sredstev ter 
o tem seznanil občinski svet in župana. Za delovanje Nadzornega odbora je v letu 
2018 zagotovljenih 10 tisoč EUR. 
 
Župan je predlagal sklep, da se je Občinski svet seznanil s programom dela 
Nadzornega odbora Očine Zagorje. 
 

Občinski svet je po razpravi s 23 glasovi ZA sprejel SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Programom dela  Nadzornega 
odbora za leto 2018 št. 007-4/2017, ki ga je Nadzorni odbor sprejel na svoji 22. redni 
seji, dne 15. 12. 2017. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

k 6. točki 
Seznanitev s predlogom Območij s prednostnim načinom ogrevanja po Odloku o 

načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja 
 

Tatjana Podbregar, vodja Oddelka za okolje in prostor je povedala, da so občinski 
svetniki na prejšnji seji potrdili Novelacijo o kakovosti zraka za Zasavje, v prejšnjem tednu je 
odlok Vlada tudi sprejela.  V 4. členu je določeno, da Občina Eko skladu in resornem 
ministrstvu na parcelo natančno posreduje opredelitev območij s prednostnim načinom 



ogrevanja. Do sedaj Občina območij s prednostnim načinom ogrevanja ni opredelila, ker Eko 
sklad v svojem javnem pozivu ni subvencioniral naprav, ki delujejo na plin kot energent. V 
letu 2017 pa je v javnem pozivu Eko sklada, da je možno tudi subvencioniranje vgradnje 
plinskih kondenzacijskih kotlov za centralno ogrevanje, ter opredelil, da mora biti območje, 
kjer želi posameznik dobiti subvencijo na območju prednostnega načina ogrevanja. Zato je 
občina prednostni način ogrevanja opredelila in tako omogočila občanom, da lahko 
kandidirajo na tem razpisu. Območje, kjer je opredeljen prednostni način ogrevanja na plin, 
je opredeljeno tako, da se opredeli parcela z objekti, kjer so že aktivni in pasivni priključki na 
zemeljski plin, poleg tega pa tudi parcele in objekte, ki se nahajajo neposredno ob že 
izgrajenem plinovodu. Ob tem ima Občina tudi prednostni način ogrevanja – daljinsko 
ogrevanje. Priključki, kjer je to prostorsko in ekonomsko izvedljivo. V gradivu je na parcelo 
natančno opredeljeno območje s prednostnim načinom ogrevanja v naseljih Kisovec, Zagorje 
in Izlake ter za Zagorje s toplovodom. Občinskemu svetu predlaga, da sprejme priložen 
sklep. 
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor je povedal, da so zadevo 
obravnavali, gre za tehnične spremembe. Glavna prednost je, da se bodo lahko ljudje 
prijavljali na razpise uveljavljanje subvencij. Odbor predlaga občinskemu svetu, da sklep 
sprejme. 

 
Občinski svet je po razpravi z 23 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s predlogom Območij s prednostnim 
načinom ogrevanja po Odloku o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja.  
2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje na parcelo natančno izdelan seznam, kjer je 
kot prednostni način ogrevanja določena uporaba zemeljskega plina ali daljinskega 
ogrevanja.  
3. Sklep velja takoj. 
 

K 7. točki 

Razprava in sprejem soglasja k subvenciji cene izvajanja obvezne gospodarske javne 

službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov CEROZ d.o.o.   

 

Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za gospodarske javne službe je povedal, da je Občinski svet 

s sklepom že v letu 2016 sprejel subvencijo za sredstva, ki jih Ceroz d.o.o. kot upravljalec 

infrastrukture v delni lasti Občine Zagorje namenja za gospodinjstva in za nepridobitne 

dejavnosti po ključu vrednosti najemnine v polni vrednosti. Od načrtovane količine, ki za leto 

2017 znaša 2600 ton, se celotna najemnina poračuna oziroma subvencionira občanom in 

nepridobitnim dejavnostim skozi celotno leto. To subvencijo uvaja samo Občina Zagorje, tudi 

v letu 2016 je bila edina, zato se predlaga, da celotno najemnino subvencionira proračun 

Občine Zagorje ob Savi. 

 

Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor je povedal da je Odbor to točko 

obravnaval, člani so se s predlogom strinjali in predlagajo občinskemu svetu, da sprejme 

sklep. 

 

Alojz Slavko Jelševar pravi, da se s povišanjem ne more strinjati, meni, da bi moral Ceroz 

te primanjkljaje pokriti z lastno proizvodnjo. Strinjati se ne more, ker gre za občinski denar in 

meni, da bi lahko ta sredstva porabili za kaj drugega. 

 

Ivo Vrtačnik je dejal, da gre za napačno razlago. Res je, da so se lani oblikovale nove cene 

storitev, tokrat pa gre za najemnino in ne za odlaganje in predelavo odpadkov.  Spremenile 



so se količine odpadkov, ki jih je Komunala odpeljala na Ceroz, na podlagi tega je bilo 

izračunano, kakšna je najemnina.  

 

Župan je povedal, da bodo imeli občani nižje položnice. In še enkrat poudaril, da je Občina 

Zagorje edina, ki subvencionira ceno. 

 
Občinski svet je po razpravi z 22 glasovi ZA in  1 glasom proti (SLS; Alojz Slavko Jelševar) 
sprejel SKLEP: 

 
1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k subvenciji cene izvajanja 

obvezne gospodarske javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih 
odpadkov CEROZ d.o.o. za čas od 1.1.2018 do 31.12.2018 (dvanajst mesecev). 

 
2. Cena storitve najemnine javne infrastrukture obvezne občinske gospodarske javne 

službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov se subvencionira za 
gospodinjstva, za čas od 01. 01. 2018 do 31. 12. 2018 v skupnem znesku 59.361 € 
(brez DDV-ja) oziroma v sorazmernem mesečnem znesku za dvanajst mesecev. 
Konec poslovnega leta 2018 se opravi poračun planskih količin glede na dejanske 
količine obdelanih in odloženih (MKO) in s tem se hkrati opravi tudi poračun 
subvencij. 

 
3. Cena storitve obvezne občinske gospodarske javne službe obdelave in odlaganja 

ostanka komunalnih odpadkov se subvencionira za čas od 01. 01. 2018 do 31. 12. 
2018 iz občinskega proračuna Občine Zagorje ob Savi, proračunske postavke 91317 
Subvencija-Obdelava in odlaganje komunalnih odpadkov-CEROZ. 

 
4. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

 

 
K 8. točki 

Obravnava in sprejem Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za 
leto 2018 

 
Blanka Šmit, vodja Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo je povedala, da se 

v času sprejemanja proračuna sprejema tudi Letni program športa. Ta določa projekte, 

programe in investicije s področja športa. V Letnem programu športa se opredeli tudi, v 

kakšni višini se bo te projekte financiralo. Sprejet Letni program športa daje podlago za 

objavo razpisov za sofinanciranje društvene dejavnosti, ki  bodo objavljeni v mesecu januarju 

2018. V letu 2018 bodo razpisi izpeljani še po starem načinu vrednotenja programov športa. 

V letu 2017 je bil sprejet Zakon o športu, Občino čaka sprememba oziroma priprava novega 

Odloka za vrednotenje programov športa. 

 

Samo Vrtačnik je povedal, da je Odbor za šport obravnaval Letni program športa in 
predlagajo, da ga občinski svet sprejme.  
 

Občinski svet je s 23 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2018.  
2. Na osnovi sprejetega letnega programa športa se objavi javni razpis za sofinanciranje 

programov športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2018 in javni razpis za 
sofinanciranje ekipnih državnih tekmovanj.   



3. Ta sklep velja takoj. 
 

K 9. točki 
Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno izobraževalnega zavoda Vrtec Zagorje ob Savi – skrajšani postopek 

 
Blanka Šmit, vodja Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo je 
povedala, da so se odloki o ustanovitvi javnih zavodov sprejemali v letu 2015, med 
njimi je bil tudi Odlok o ustanovitvi Vrtca Zagorje. V letu 2016 se je ustanovil še en 
oddelek vrtca, in sicer na Podružnični šoli Čemšenik. V odloku se je v 3. členu 
navedlo vse lokacije, na katerih se izvajajo programi predšolske vzgoje. Gre zgolj za 
dopolnitev 3. člena Odloka. Na osnovi dopolnjenega Odloka bo opravljen tudi vpis v 
razvid vseh oddelkov oziroma enot, v katerih se izvajajo programi predšolske vzgoje, 
ta razvid se vodi pri Ministrstvu za šolstvo.  

 
Župan je povedal, da malo Občin, ki se lahko pohvali s tem, da vsem otrokom nudijo 
možnost vključitve v predšolsko vzgojo.  

 
Marija Ribič, predsednica Odbora za šolstvo in kulturo se je zahvalila Občini in 
vsem, ki so pripomogli odprtju oddelka vrtca v Čemšeniku. Prav je, da se podpira 
podeželje, prebivalci teh območij so zagotovo hvaležni. Odbor je predlog Odloka 
obravnaval, ga podpira in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme po skrajšanem 
postopku.  
 
Ana Režun je povedala, da je odprtje oddelka vrtca v Čemšeniku izjemna pridobitev 
za kraj ter dodala, da se nataliteta v Čemšeniku iz leta v leto povečuje. Povedala je 
še, da je mnogim prihranjeno 20 km vožnje. 

 
Občinski svet je s 23 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Sprejme se  Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob Savi« - po skrajšanem postopku.  
 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda »Vrtec Zagorje ob Savi«  se objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi.  
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja.   

 
K 10. točki 

             Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Imenovanja direktorice javnega zavoda Kulturni center Delavski dom Zagorje 

ob Savi 

 
 
 

Mitja Adamlje, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
povedal, da je na zadnjih dveh sejah ta sklep obravnavala. Za razpisano delovno mesto je 
prispela ena popolna vloga, člani komisije so v času med obema sejama pregledali predlog 
vizije dela za naslednja štiri leta. Na zadnji seji je bil opravljen razgovor s kandidatko. Na 
podlagi razgovora, vizije in preteklega dela, komisija predlaga, da se sprejme sklep, s 
katerim se imenuje gospo Karmen Cestnik za direktorico Kulturnega centra Delavski dom za 
naslednje mandatno obdobje.  

 
Občinski svet je s 23 glasovi ZA sprejel SKLEP: 



 
1. Za direktorico javnega zavoda Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi se za 

dobo 5 let imenuje Karmen CESTNIK, rojena 15. 3. 1969, stanujoča na naslovu 
Cesta 9. avgusta 84, 1410 Zagorje ob Savi. 

            Direktorica nastopi mandat z dnem sklenitve pogodbe o zaposlitvi. 
 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

Zapisnik zapisala: 
Petra Mars 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE: ŽUPAN 
              Rudi MEDVED Matjaž ŠVAGAN 
  

 


